
eenCc: Secretariaat wethouder Molema @groningen.nl]; Corien

Koetsier] 5.1.2e @groningen.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 7/12/2024 8:26:57 AM

Subject: RE: Uitnodiging vervolgbijeenkomst opvang Eemsgolaan 16-7

Received: Fri 7/12/2024 8:26:58 AM

Prima hoor! Nee-stand was het woord dat gebruikte, vandaar dat ik hiervoor had gekozen. Maar zo kan het ook prima.

Mooie toevoeging voor wat betreft de opmerking dat we open staan voor suggesties om het gezamenlijke proces zo goed mogelijk

te doorlopen. Doel van dinsdag en in het verlengde de communicatie over de Eemsgolaan is telkens maar weer aantonen dat we

ook oog hebben voor (de zorgen en wensen) van omwonenden zonder dat dit invloed heeft op het besluit dat er op deze locatie een

opvang gaat komen.

Hierbij de aangepaste versie:

Beste mevrouw BEREERN
Hartelijk dank voor uw mail en de bevestiging dat u samen met mevrouw ESE volgende week dinsdag aanwezig zult zijn bij de

vervolgbijeenkomst Eemsgolaan. Tevens heb ik kennis genomen van uw zorgen over het draagvlak voor de komst van de opvang. Ik

begrijp en deel deze zorgen ook. Ik zie het dan ook als onze taak om mensen goed te betrekken en het proces zo vorm te geven dat

we de komst van de opvang samen in goede banen leiden. Tijdens onze vorige sessie heb ik goed geluisterd naar alle zorgen en

wensen en de oproep gehoord om zoveel mogelijk samen te werken met de omgeving. We zullen ons hier tot het uiterste voor

inspannen en staan open voor suggesties vanuit de diverse afvaardigingen om dit gezamenlijke proces zo goed mogelijk

gezamenlijk te doorlopen. Ook zijn we direct met een aantal zaken uit de vorige bijeenkomst aan de slag gegaan door opmerkingen

mee te nemen in het concept veiligheidsplan, samen met het COA na te denken over een integratieplan en inzichtelijk te maken

waar en wanneer de mogelijkheden voor omwonenden liggen om invloed uit te oefenen. Hiermee komen we in onze beleving ten

dele ook tegemoet aan de adviezen die u als wijkraad aan het college hebt meegegeven. We zullen dit punt op uw verzoek

toevoegen aan de agenda en stel voor om hier eerst mondeling op te reageren. Mocht er nadien alsnog de behoefte zijn om hier

schriftelijk op te reageren, zijn we hier vanzelfsprekend toe bereid.

Als ik het goed heb begrepen, was het niet meer nodig om elkaar voorafgaand aan de bijeenkomst te spreken. Mocht u hier naar

aanleiding van deze mail toch alsnog behoefte aan hebben, verneem ik het graag.

Ik wens u alvast een goed weekend toe en we zien elkaar dinsdag.

Met vriendelijke groet,

Van: Manouska Molema EO 512 GS
Verzonden: vrijdag 12 juli 2024 10:14

Aan: ESEWESEez0e >

CC: Secretariaat wethouder Molema> >;Corien Koetsier

Onderwerp: Re: Uitnodiging vervolgbijeenkomst opvang Eemsgolaan 16-7

BE
Paar kleine aanpassingen:
- Zou alleen benoemen dat we kennis hebben genomen van de zorgen over het draagvlak, dat we deze begrijpen.
- Woorden als aangehaakt en NEE stand niet gebruiken.
- Na goed geluisterd benoemen dat ik de oproep heb gehoord om zoveel mogelijk samen te werken met de omgeving. We zullen

ons hier uiterst voor inspannen en staan open voor suggesties vanuit de diverse afvaardigingen om dit gezamenlijke proces zo goed

mogelijk gezamenlijk te doorlopen.

rest is helemaal prima.

Is dat wat jou betreft ook een verbetering van de mail?

Gr Manouska

Sent from my iPad

On 12 Jul 2024, at 10:02, WEEror:

Mevrouw SEgaf aan graag nog wel even een reactie op haar mail te ontvangen. Ik heb hier

onderstaand concept voor opgesteld. Akkoord?
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Hartelijk dank voor uw mail en de bevestiging dat u samen met mevrouw BEREN vogende week dinsdag aanwezig

zult zijn bij de vervolgbijeenkomst Eemsgolaan. Tevens heb ik kennis genomen van uw zorgen dat er steeds meer

omwonenden in de ‘nee-stand’ komen te staan. Deze zorgen deel ik met u. Ik zie het dan ook als onze taak om

mensen aangehaakt te houden en het proces zo vorm te geven dat we de komst van de opvang samen in goede

banen leiden. Tijdens onze vorige sessie heb ik goed geluisterd naar alle zorgen en wensen bij u en de overige

betrokkenen. Hier zijn we ook direct mee aan de slag gegaan door o.a. opmerkingen mee te nemen in het concept

veiligheidsplan, samen met het COA na te denken over een integratieplan en inzichtelijk te maken waar en wanneer

de mogelijkheden voor omwonenden liggen om invloed uit te oefenen. Hiermee komen we in onze beleving ten dele

ook tegemoet aan de adviezen die u als wijkraad aan het college hebt meegegeven. We zullen dit punt op uw verzoek

toevoegen aan de agenda en stel voor om hier eerst mondeling op te reageren. Mocht er nadien alsnog de behoefte

zijn om hier schriftelijk op te reageren, zijn we hier vanzelfsprekend toe bereid.

Als ik het goed heb begrepen, was het niet meer nodig om elkaar voorafgaand aan de bijeenkomst te spreken. Mocht

u hier naar aanleiding van deze mail toch alsnog behoefte aan hebben, verneem ik het graag.

Ik wens u alvast een goed weekend toe en we zien elkaar dinsdag.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: donderdag 11 juli 2024 14:23

Aan: Secretariaat wethouder Molema <

cc: ES "1" EN- home.nl>

Onderwerp: Re: Uitnodiging vervolgbijeenkomst opvang Eemsgolaan 16-7

Goedemiddag, beste mevrouw Molema,

Hartelijk dank voor de uitnodiging. en ik nemen deze, namens de wijkraad, graag aan.

Het volgende punt dienen we in als agendapunt namens de wijkraad:

Advies wijkraad. Graag vernemen we uw reactie, en van het college, op de adviezen van de wijkraad.

Vanuit de buurtbewoners zijn hier nog vragen over dus is het goed hier transparant over te zijn. Wellicht heeft u nog

een 15 minuten in uw agenda dat we nog even kunnen contacten voor die tijd?

Ik heb ENEN EEE en in de cc meegenomen in het kader van transparantie.

Tot 16 juli.

Hartelijke groet,
5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

Op 5 jul 2024, om 15:48 heeft Secretariaat wethouder Molema

roningen.nl> het volgende geschreven:

Geachte mevrouw

Namens wethouder Molema stuur ik u onderstaand bericht:

Op woensdag 26 juni spraken we elkaar op het Stadhuis over de komst van de noodopvang voor

asielzoekers aan de Eemsgolaan 7. Ik kijk terug op een constructief gesprek waarin is gebleken dat u mijn

opvatting deelt dat er voor asielzoekers goede en humane opvang geboden moet worden en Groningen

hierin zijn verantwoordelijkheid moet nemen. U heeft daar echter ook bij aangegeven dat u behoefte

heeft aan meer inzicht in de planning, mogelijkheden tot inspraak en de manier waarop de opvang zich

verhoudt tot de omgeving.

Ik heb u hierin gehoord en zou u graag opnieuw willen uitnodigen om op dinsdag 16 juli om 16:30 uur op

locatie Stadhuis met elkaar om tafel te gaan. Hierin zou ik het in elk geval, maar niet uitsluitend, met u

over de volgende punten willen hebben:

1. Globale planning

2. Bewonersparticipatie

3. Integratieplan

4. Veiligheidsplan

5. Wv.t.t.k.

Voorafgaand aan het overleg zullen we u de conceptversie van het veiligheidsplan alvast toesturen.

Tevens heb ik kennisgenomen van het advies van de Wijkraad Hoogkerk, waarvoor dank (zie bijlage).

1575871 Deze zou ik graag willen betrekken bij de bespreking van bovenstaande punten. Mocht u aanvullend nog 0103



1575871

andere zaken willen bespreken, kunt u dit voorafgaand of tijdens de bijeenkomst aangeven. De vorige

keer kwam ook de bejegening van de gemeente richting inwoners van woonwagenkamp De Kring ter

sprake. Hier praat ik graag binnenkort met De Kringbewoners over door en wordt een aparte afspraak

voor ingepland.

Zou u kunnen aangeven of u aanwezig bent op genoemde datum en tijdstip? En zou ik u tevens mogen

verzoeken om de uitnodiging breder te verspreiden onder de aanwezigen van ons vorige overleg? Wij

beschikken niet van eenieder over de contactgegevens.

Met vriendelijke groet,

Manouska Molema

wethouder

Bestuurssecretariaat wethouder Manouska Molema

Gemeente Groningen

Bezoekadres: Grote Markt 1, Groningen

Postadres: Postbus 30026, 9700 RM Groningen

Telefoon: 512
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